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Verslag van de Algemene Ledenvergadering Seniorenvereniging Hilversum van 18 mei 
2022 
 
Aanwezig 58 leden en de bestuursleden Ineke van de Rotte (voorzitter), Andele Nauta, 
Helmi Duijvestein, Theo Veldkamp en Judith Kortland (verslag) 
 
Afwezig wegens vakantie bestuurslid Bertine van der Pluijm. 
 

1. Opening 
Ineke opent deze eerste vergadering zonder Corona beperkingen, heet iedereen hartelijk 
welkom, legt de schrijftolk uit en leest een gedicht van Toon Hermans voor.  
De bestuursleden stellen zich voor. 
Langzamerhand zijn veel activiteiten weer gestart en dat begint ook alweer een beetje 
gewoon te worden. Sommige dingen konden gelukkig ook tijdens Corona gewoon doorgaan. 
 
      2. Verslag van de vorige ALV 
N.a.v. punt 3: Daarin wordt gemeld dat er nagedacht wordt over een huishoudelijk 
regelement. Andele Nauta meldt namens het bestuur dat een huishoudelijk reglement naast 
goede statuten bij een vereniging als de onze eigenlijk niet nodig is. De vergadering stemt 
daarmee in. 
Andele Nauta memoreert over de statuten, dat daarin o.a. de wijzigingen is opgenomen – 
met instemming van de ALV – dat voortaan nog maar 20 mensen nodig zijn om een ALV bij 
elkaar te roepen.  
Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 
 

3. Jaarverslag 2021 
Het ledenaantal bleef het afgelopen jaar schommelen en begint nu weer wat te stijgen. 
In 2022 zijn er tot nu toe al 65 nieuwe leden bijgekomen. En de gemiddelde leeftijd is 79. 
Er zijn geen vragen of opmerkingen over het algemene deel van het Jaarverslag. 
 
We nemen de activiteiten met elkaar door: 
Zoals bij de opening al gemeld zijn de meeste activiteiten weer gestart. 
We noemen hier alleen de activiteiten waar opmerkingen over zijn gemaakt 

• Het werk van de Seniorenwegwijzers lag stil tijdens de coronaperiode. Hennie 
Zandee die de werkgroep coordineerde, stopt ermee. De overgebleven vrijwilligers 
pakken in september de draad weer op. Corry van der Horst gaat wel door. Hennie 
en Corry blijven voorlopig wel in het maandblad staan voor algemene informatie. Zij 
geven o.a. telefonisch info over rijbewijskeuring. 

• In de Hilversumse Meent startte in mei een nieuwe koffieclub 

• De breiclub is erg klein geworden en kan goed meer mensen gebruiken 

• Er is weer een nieuwe bridgecursus en erg leuk nu het op een goede locatie zit, 
namelijk in wijkcentrum De Koepel. 

• De genealogie-studiegroep is ook nieuw, daar is veel belangstelling voor. 

• De lange wandelingen zijn al weer een poosje geleden gestart, steeds op de 1e 
donderdag van de maand 

• De fietsclub is zeker niet alleen voor e-bikes, het tempo wordt afgestemd op gewone 
fietsen. Er zijn gemiddeld ongeveer 10 deelnemers, start is op de Kerkbrink. 
Voorlopig alleen korte fietstochten, omdat de fietswerkgroep te weinig vrijwilligers 
heeft. 

• De Nordic Walkingclub al weer een poosje bezig. Er is een snelle en een langzame 
groep, ongeveer 11 vaste leden 

• Een nieuw initiatief van korte wandelingen met begeleiding van een 
buurtwandelcoach, stagneerde even, maar wordt nu weer opgepakt. 
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• Bij de Tai Chi lessen zijn te weinig deelnemers, daardoor is het financieel eigenlijk 
niet meer haalbaar. Omdat zich geen nieuwe leden meldden, is deze activiteit 
gestopt. 

• Heel bijzonder nieuwe activiteit: wild kijken! Een groep die er een paar keer per 
maand op uit trekt, zowel in Hilversum, als daarbuiten. Loopt goed. 

• De culturele lezingen (museum-, muziek en historie) zijn, evenals De Kern en de 
poeziemiddagen op allerlei creatieve manieren ook tijdens Corona zoveel mogelijk 
doorgegaan: online, of met een beperkt aantal bezoekers, soms ook twee keer als 
het nodig was. 

• De cultuurkring heeft stilgelegen omdat de theaters dicht waren, maar gaat ook weer 
starten en zijn op zoek naar nieuwe mensen voor de organisatie 

• Ook voor de werkgroep stadswandelingen zijn nieuwe mensen nodig omdat een paar 
organisatoren ermee stoppen. 

 
Er wordt ook veel werk verricht achter de schermen. Bijvoorbeeld  

• Jan Ilmer en Nel Stornebrink die de leden administratie verzorgen 

• 60 mensen die iedere maand zorgen voor het bezorgen van het Maandblad 

• Ike bij wie alle inschrijvingen binnenkomen en die de facturen verstuurt: applaus voor 
Ike! 

Voor de plekken waar mensen nodig zijn komen oproepen in het Maandblad. 
Het Jaarverslag 2021 wordt goedgekeurd. 
 

4. Jaarrekening 2021 
Penningmeester Helmi geeft een toelichting:  
het aantal leden is teruggelopen en daarmee ook de inkomsten uit contributie.  
De drukkosten voor het Maandblad zijn juist verhoogd. 
Toch is de vereniging financieel gezond. 
 
Het overgaan op automatische incasso is heel erg veel werk, maar zal op termijn ook veel  
werk gaan schelen.  Gelukkig gaan de meeste leden accoord met het automatisch 
incasseren van de contributie.  
Er zijn verder geen vragen over de Jaarrekening 2021 
De vergadering stelt de jaarrekening vast en verleent daarmee decharge aan het bestuur. 
 

5. Stand van zaken activiteiten 
Ineke laat foto’s zien van allerlei activiteiten. 
Leuk om te zien!! 
 

6. Stand van zaken stadsauto 
Het gaat niet goed met de Stadsauto. De maandelijkse kosten van belasting, verzekering,  
onderhoud en brandstof halen het bij lange niet bij de inkomsten uit de ritjes. 
Het bestuur bekijkt eind oktober of we met de Stadsauto door kunnen gaan of ermee moeten 
stoppen. 
Voor de komende maanden zijn er nog wel nieuwe chauffeurs nodig. 
 
Genoemd wordt dat auto-maatje alleen in Kerkelanden wordt aangeboden. Dat is een 
activiteit van de ANWB, waarbij leden van de ANWB andere inwoners helpen met vervoer, 
met hun eigen auto.  
 
Theo Veldkamp vertelt dat er ook voor de Senverbus te weinig chauffeurs zijn. 
De bus stopt voor een zomerpauze van juni tot eind juli. Samen met de bibliotheek wordt er 
gezocht naar nieuwe chauffeurs. Winfried Gall zegt dat de chauffeurs niets gevraagd is, 
maar dat hij wel vaker wil rijden. 
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De maandelijkse dagtocht wordt gedaan met Eemland reizen 
De dagtochten van de Zomerschool met Jan van Dijk 
 
Het ‘ziekenvervoer’- begeleiding bij het bezoek aan medici - is gestopt. Het bestuur denkt dat 

dit een ondersteuning is die wat ver gaat, en dat er waarschijnlijk geen nieuwe 
vrijwilligers voor gevonden kunnen worden.  

 
7. Suggestie voor belangenbehartiging en hulpverlening. 

Er is een suggestie binnengekomen om iets te doen met de aanstaande verplichting om per 
1 juli op iedere verdieping een rookmelder te hebben. Bij huurhuizen is dit de 
verantwoordelijkheid van de verhuurder. Bij koophuizen moet je er zelf voor zorgen. Paul 
Keuning biedt hulp aan. Dit wordt verder uitgewerkt. (zie maandblad juli/ augustus) 
Misschien is het een idee om een keer een lezing te organiseren van de brandweer over 
brandveiligheid en brandpreventie. 
 

8. Rondvraag en sluiting 
Vraag: misschien beter om het maandblad meer digitaal te verspreiden?  
Antwoord: je kunt het ook digitaal ontvangen, het komt op de website van de vereniging. Er 
zijn geen problemen met het verspreiden van het papieren blad. Veel mensen vinden dat  
toch het fijnst. 
Vraag: zijn de busreizen alleen voor leden van Senver?  
Antwoord: We zijn daar ruimhartig in. Maar het is wel fijn als mensen lid worden.  
De uitstapjes met de Senverbus worden niet meer door Senver maar door Bibliotheek 
Hilversum georganiseerd onder titel: Op stap met de bus 
Tot slot wordt er afscheid genomen van drie mensen die jarenlang veel vrijwilligersarbeid 
hebben verricht voor de club: 
Henja Kronenberg is een van de founding-mothers van Senver, heeft lange tijd in het 

bestuur gezeten, vertegenwoordigde ANBO/Senver in het overleg van 
Samenwerkende OuderenBonden, zette zich in voor de belangenbehartiging, en 
werkte mee aan het maandblad en de Oppepper.  

Hennie Zandee startte toen we nog een ANBO-afdeling waren, coordineerde voor Senver 
de Senioren wegwijzers en de bezoekgroep, fietstochten en hulp bij belastingen. Ze 
zette zich in voor belangenbehartiging door Senver. 

Ko van den Bovenkamp was 10 jaar de trekker en initiator van de poezie bijeenkomsten.  
Daar stopt hij nu mee. Hij blijft wel ‘De Kern van …’ doen. 
Alle drie krijgen een warm en daverend applaus en een mooie bos bloemen. 
 
De voorzitter sluit de vergadering.  
We drinken nog gezellig wat met elkaar  met een lekker hapje erbij met dank aan de  
catering-groep 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


